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Taygetsko Pleiadsko Poročilo (Swaruu): Ali smo Pripravljeni na Uradni Stik z Nezemljani? (1. 

del) 

 

Gosia/Robert: Kdaj ste prispeli v orbito in zakaj? 

 

Swaruu: Čeprav je taygetska rasa z ljudmi na Zemlji povezana že tisočletja, so bili z vidika 

linearnega časa novejši prihodi: leta 1775 v Virginiji, ZDA, incident, v katerem se je George 

Washington pogovarjal z nordijsko žensko v enodelni uniformi. To se je zgodilo v gozdu, tik pred 

prečkanjem reke Potomac / 1919-1945 Nemčija-Avstrija (Rashell in Shinonim) / 1952-1961 ZDA-

Rusija ( Rashell - Thor ) / 1975-1981 Švica-ZDA (Semjase-Asket) /2008-2019 Svet (Asket-11/12 in 

sod.) 

 

Jaz, Swaruu, sem prvič prišla 30. oktobra 2015. Nato sem se vrnila in se sem vrnila sem 4. julija 

2017. Taygeta je tu neprekinjeno prisotna od leta 2008. Anéeka od maja 2016 do zdaj. 

 

Vedno sem si želela, že od svoje prejšnje inkarnacije kot Swaruu Ananda, moja mati, potovati po 

vesolju in raziskovati, česar ji življenje samo po sebi ni nudilo. Zato sem se vpisala med pilote in 

se usposobila za "pilotko peščene ure" (v angleškem prevodu Sand Clock Pilot). Ker je bila tu flota 

"Asket - 11" in glede na to, kaj se je trenutno dogajalo v smislu delovanja v vesolju, sem začasno 

prispela kot komunikacijski kadet in Sand Clock Pilot v ekipo Rashell iz Temmerja. Zato sem se 

decembra 2015 prostovoljno prijavila na misijo. To je bila prva misija z novo ladjo razreda Suzy, 

in sicer na Aldebaran-Cyndriel. Na misiji je bilo še šest ljudi, med njimi Zadkiel iz Temmerja in 

Eridania Yellena iz Erre. 

 

Gosia/Robert: Na splošno, zakaj je taygetska ekipa prispela sem? 

 

Swaruu: Znano je, da je to zgodovinski trenutek na Zemlji, ko se z vidika prebivalstva razcepi na 

dvoje; na tiste, ki bodo videli boljšo Zemljo, in na tiste, ki bodo ostali v svoji negativni stvaritvi. To 

je povezano s koncem negativnega časovnega obdobja in prihodom pozitivne energije iz središča 

galaksije. Asket in njena flota sta prišli, da odstranita vse neposredne negativne vplive regresivnih 

ras, da bi se Zemlja lahko osvobodila. Zemljo je želela osvoboditi na vojaški način, kot je bilo to 

storjeno v primeru Alfa Centavri. To je bil pravi čas za napad na regresivne rase na Zemlji. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=MhbdZTS5kvI
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Gosia: Ali ste ob prihodu leta 2008 neposredno stopili v stik z ljudmi ali le s predstavniki? 

 

Swaruu: Takrat, leta 2008, se je Taygeta že na splošno zavedala, da pogovori z uradnimi 

predstavniki Zemlje, torej politiki, ne bi imeli nobenega smisla. Vedeli smo že, da ti ne 

predstavljajo prebivalstva na splošno, saj smo imeli z njimi že od leta 1952 slabe izkušnje. 

 

Predstavnik ZDA, Eisenhower, nas je popolnoma ignoriral. Kasneje so nas njegovi nasledniki 

obtožili, da smo "vesoljski hipiji", izraz, ki ga je uporabil Richard Nixon. Državni predstavnik, ki 

nam je prisluhnil, je bil Nikita Hruščov iz Rusije. Zaradi naših stikov je zelo slabo končal. Prisluhnil 

nam je in v veliki meri preprečil raketno krizo v letih 1961-1962, nato pa je bil odstranjen in 

izoliran iz sovjetskega politbiroja, ker je želel svoje stike z nami deliti s svetom. Natančneje z 

Rashell. 

 

Gosia/Robert: Torej ste prenehali navezovati stike z vladnimi osebami in ste začeli navezovati 

stike s posamezniki. Kakšen je bil namen teh stikov? S koliko ljudmi ste vzpostavili stik in kaj želite 

(ste želeli) s tem doseči? Pri tem imam v mislih obsežnejše stike kot samo naš. 

 

Swaruu: Začeli smo projekt, ki ga lahko prevedemo kot "Projekt Prvi Stik". Začel se je pod Asket 

in je obsegal nič manj kot 550 Taygetcev, če ne še več, da bi preplavili zemeljska družbena omrežja 

in odkrito povedali, da smo nezemljani. Cilj oziroma namen je bil razumeti, na kateri evolucijski 

točki je človeška populacija na splošno, saj je bil stik s političnimi voditelji na Zemlji neuporaben. 

To je potekalo med letoma 2009 in 2016. 

 

Gosia/Robert: Povejte nam o izkušnji "množičnega stika". Kako je bilo? Kako je bila sprejeta? Kaj 

ste se naučili? 

 

Swaruu: Od tisoče in tisoče ljudi, s katerimi smo vzpostavili stik po vsem svetu, nam je napol 

verjelo le 10 do 15 ljudi. Od več tisoč pa jih je postalo, ... manj kot pet. 

 

Gosia/Robert: Torej bi lahko rekli, da misija "množičnega stika" ni uspela? 

 

Swaruu: Projekt "Prvi stik" je bil uspešen. Pokazal nam je, da prebivalci Zemlje na splošno niso 

pripravljeni na stik. To pa zato, ker je še vedno v veliki meri pod mentalnim nadzorom Kabale. 

Splošno prebivalstvo se ne zanima za stik z nezemljani ali vanj ne verjame. Tisti, ki so ga videli kot 

nekaj resničnega ali kot realno možnost, niso videli uporabnosti. To je bila le "tema za zabavo". 

 

Ljudje še vedno verjamejo in se znajdejo ujeti v koncepte kreacionizma, darvinizma ali 

sumerizma. Ugotovili smo tudi, da so pod vplivom New Agea ljudje z nekaj znanja o tej temi videli 

v nas New Agy. Videli smo, da stiki, ki bi nam lahko pomagali, nimajo finančnih sredstev za 

podporo razkritja. Tisti, ki so dosegli mehanizem za bolj ali manj finančni zaslužek, ki ga je ustvarila 

ista platforma, so bili napadeni iz istega razloga. 

 



Čeprav se zavedamo, da nas je na tisoče ljudi sprejelo takšne, kot smo, na primer prek teh 

videoposnetkov, ne predstavljajo večine na svetu. In ugotovili smo, da so prav ti isti ljudje 

Matrica, zato nas avtomatično napadajo, ker ne pripadamo Matrici. Sami sebi nasprotujejo, saj 

napadajo isto svobodo izražanja, za katero trdijo, da jo želijo zaščititi. Ugotovili smo tudi, da so 

družbeni mediji namenjeni ustvarjanju konfliktov in ne sporočanju idej. 

 

Ugotovili smo, da je na Zemlji veliko ljudi, ki so pripravljeni na stik in se zavedajo, kaj se dogaja na 

planetu. Ugotovili smo, da so tam spodaj zelo modri ljudje, ki so modri na več načinov. Toda na 

splošno kot planetarna kultura niste pripravljeni na stik. Pravzaprav ste veliko bolj nazadnjaški ali 

potopljeni v to, kar smo poimenovali "Matrica nadzora Zemlje", kot smo mislili na začetku 

projekta "Prvi stik". 

 

Mnogi med vami ste vprašali, "zakaj Primarna Direktiva?" Vidite jo kot nekaj negativnega ali 

omejujočega, kar vam ne omogoča, da bi vam bolj pomagali. Vendar obstaja zato, da bi zagotovili 

spoštovanje svobodne volje ljudi in kultur. V tem primeru je namenjena tudi zaščiti vseh, ki 

prebivajo na Zemlji. 

 

Na splošno je večina od vas, in kot sem dejala zgoraj, to ne velja za vse, še vedno v žrtvenem, 

determinističnem načinu. Želite si, da bi prišla Federacija ali kdor koli, ki lahko zagotovi 

neposredno pomoč, in na odprt način rešila vse težave Zemlje, tako da odstrani skorumpirane 

politike in totalitarne države. 

 

Federacija oziroma rase, iz katerih je sestavljena, v primeru Zemlje ne morejo tako ravnati, saj si 

večina tamkajšnjih ljudi še vedno želi izkušenj. To velja celo za tiste, ki pravijo, da so se prebudili, 

in so izrazili neposredno nestrinjanje s tem, kar se dogaja v zvezi s splošno dinamiko, ki se pojavlja 

ali ji sledi, saj živijo kot državljani Zemlje. 

 

To vidimo, ker tudi, če rečete, da nasprotujete nepravičnemu sistemu in ste prebujeni, še vedno 

nadaljujete z vedenjskimi vzorci, ki podpirajo Matrico. Prav tako ostajate navezani na vrednostne 

sisteme, ki jih je vzpostavila sama Matrica, sami upravljavci, da bi vam preprečili resničen 

mentalni pobeg in izstop iz zavesti njihove planetarne nadzorne Matrice. 

 

Še vedno ohranjate stališča, ki Matrici omogočajo rast v negativni in invazivni smeri, proti 

človeštvu in ljudem na Zemlji. Primer tega je, da še naprej uživate nezdrave izdelke in nekoristno 

GSO hrano. Sprejemanje uporabe škodljivih mikrovalovnih tehnologij samo zato, ker je to v 

danem trenutku priročno. Biti navezan na sisteme prepričanj, ki jih vsiljujejo upravljavci, Matrica. 

 

Nobena religija na Zemlji vam ne služi, saj je bila vsaka ustvarjena in zasnovana za nadzor 

prebivalstva po naročilu tistih, ki so na oblasti. Vse religije delujejo proti vam, saj ne govorijo 

resnice, kar velja tudi za avatarje, ki jih uporabljajo. 

 



Tudi vaša znanost je dogmatična, zato je tudi ona religija. To je bilo že podrobno pojasnjeno. 

Čeprav vaša znanost služi oblikovanju boljšega opekača kruha, vam ne služi za ustvarjanje 

tehnologij brezplačne energije, da bi prebivalstvo raslo (se razvijalo), in mu zanjo ne bi bilo treba 

plačati, še manj pa za razumevanje delovanja vesolja. 

 

Človeška znanost je že od svojih začetkov zasnovana s samo-omejevalnimi sistemi, ki ne 

omogočajo rasti prek določenih vidikov in območij zavesti in mišljenja. Primer tega je vaša 

matematika, ki temelji na decimalnem sistemu (10) in ne omogoča razumevanja osnovnih 

energijskih frekvenc vsega, kar obstaja, univerzalne energije, njenega delovanja in dostopa do 

nje. Vaše enačbe ustvarjajo matematični sistem ali samozadostno resničnost, ki ne predstavlja 

vsega, kar se dogaja v zunanjem svetu, ali pa morda le delno. 

 

Prav tako bi morali razumeti, da so tudi pojmi socializem, kapitalizem in demokracija le navidezna 

sredstva ali miselne kompozicije, namenjene nadzoru prebivalstva. Ti koncepti služijo le tistim, ki 

so na oblasti. Ustvarjajo iluzijo, da imajo nadzor nad tem, kdo jih zastopa. 

 

Na vseh pomembnih volitvah je že vnaprej določeno, kdo bo izvoljen in kdo ne. Manjše volitve 

predstavnikov majhnih mest, ki niso ključni za kakšen drug program, bodo ljudem omogočile 

izvolitev, vendar bodo na koncu vse možnosti vodile v isto točko, saj so nadzorovane od zgoraj. 

Ni pomembno, kateri obraz jih zastopa. Kar zadeva manjše volitve predstavnikov z majhno močjo, 

obstajajo primeri resničnih ljudi, ki želijo nekaj spremeniti. Toda isti sistem bo zagotovil, da ne 

bodo presegli tega nizkega političnega sloja. Vse to pa je posledica posredovanja invazivnih tajnih 

družb, ki imajo večinoma gospodarske interese podjetij. 

 

Primarna Direktiva je tu zato, da bi zaščitila svobodno voljo. Kar je bilo za nas precej zapleteno 

posredovati in razumeti v imenu prebivalcev Zemlje, je to, da svobodna volja, ki ščiti Primarno 

Direktivo, ne vključuje le mentalno zavednega dela tega, kar si oseba - državljan Zemlje, ki je tam 

inkarniran, želi. Govorim o tem, kaj si vsaka oseba zavestno želi. Primarna Direktiva varuje 

najgloblji del namere inkarnacije, prenatalne dogovore o tem, kaj želi duša doživeti na Zemlji, 

medtem, ko je inkarnirana. 

 

V tem primeru pogosto pride do jasnega konflikta med tem, kar si inkarnirana oseba zavestno 

želi, in tem, kar si ista oseba želi z ravni duše, z ravni drugih gostot. Zavedamo se, da Primarna 

Direktiva ni popolna in da ne more vključevati zapletenih situacij, ki se trenutno pojavljajo na 

Zemlji. In večinoma je prepuščena osebni odločitvi kapitana vsake ladje. 

 

Ljudje na Zemlji želijo, da jim pomagamo odkrito in neposredno. Toda hkrati smo videli, da si 

nasprotujete, saj bi to razumeli kot invazivnost s strani Federacije. Neposredno posredovanje bi 

pomenilo vojno dejanje z vsemi posledičnimi težavami in posledicami, poleg moralnih in etičnih 

vprašanj, ki pridejo v poštev z našega vidika kot tako imenovane "zvezdne rase". 

 



Kajti ne mi ne kdorkoli drug nima pravice vsiljevati svojih konceptov in vrednot o tem, kaj je in kaj 

ni res, kaj je in kaj ni moralno ter kaj je in kaj ni etično, prebivalstvu, ki ga ne poznamo, samo pod 

okoliščino, da verjamemo, da smo nad omenjenim prebivalstvom superiorni. Nadrejeni? Pod 

kakšnimi pogoji? Kdo o tem odloča? Zakaj? 

 

Federacija med drugimi organizmi ali vesoljskimi organizacijami odkrito pomaga prebivalstvu 

Zemlje, s poudarkom na običajnem/normalnem prebivalstvu. Ne splošnim vladam, ne 

organizacijam, ki jih nadzirajo vlade same, korporacijam ali tajnim društvom. 

 

Toda pomoč je dana na tak način, da se ne vidi, da prihaja od nekoga zunaj Zemlje. Razlog ali 

vzrok je vedno naveden kot nekaj, kar je "razložljivo na običajen in razumljiv način" z vidika 

zemeljskega prebivalstva. 

 

Obstaja pa tudi trdnejši razlog, da se ne vidi ali da se ne posreduje neposredno, kot so se mnogi 

sklicevali. In to je dejstvo, da če nekdo zunaj vas posreduje in rešuje vaše težave, sami ne boste 

rasli kot ljudje, rasa in kultura. In neizogibno boste padli nazaj v iste razvade in težave. 

 

Medtem, ko so Federacija in druge vesoljske organizacije odstranile ali odstranjujejo negativni 

vpliv regresivnih zvezdnih vrst, ki so Zemlji tuje, pa vaš problem tam spodaj ustvarjate vi sami. 

 

Prebivalci Zemlje, pri čemer mislim na zavestne, resnične ljudi z dušo, ste sami Matrica, ki ga 

ustvarja. Problem Zemlje ustvarja samo prebivalstvo. Vi niste žrtve, to je tisto, kar ste ustvarili 

individualno in kolektivno. Kot sem že velikokrat povedala do izčrpanosti, je zunanji svet 

neposreden odsev notranjega sveta vsakega posameznika. 

 

Če so v svetu očitna zmeda, uničenje, jeza in bolečina, je to neposreden odraz duševnega stanja, 

v katerem je človeška populacija. To velja tudi za regresivne rase, tajne družbe, Archone in 

podobno, ki so vdrli v človeštvo ali z njim manipulirali in z določenega vidika ustvarili problem. 

Toda z najbolj razširjenega vidika temu ni tako. Vse te vrste so oportunistične, šle so samo zato, 

da bi izkoristile prav to duševno stanje zmedenosti in duševnih motenj ljudi. Če ne bi bilo takšne 

motnje, jim ne bi uspelo manipulirati s človeško populacijo. Tako kot ne morejo vstopiti v druge 

"zvezdne" populacije, ki jih sestavlja ... več ljudi, strogo gledano iste vrste. 

 

Človeška bitja bodo naredila vse, da bi se izognila soočenju s seboj, s svojimi notranjimi težavami, 

sencami, ki so jih potlačila v podzavest in ki jih ni mogoče uničiti, in jim uidejo izpod nadzora le 

tako, da jih ne sprejmejo v okviru neposrednega zavedanja vsake osebe, ki uhaja zunaj osebe, ki 

se manifestira kot usoda. Kot je dobro povedal vaš veliki mislec Karl Gustav Jung: "To, kar 

potlačite in s čimer se ne soočite, bo neizogibno usmerjalo vaše življenje in temu boste rekli 

usoda." 

 



Stik s prebivalci Zemlje od leta 2008 do danes, ki ga je uresničila rasa s Taygete, nam je omogočil 

razumeti, da narava zemeljskega problema ni takšna, kot smo mislili. Ne gre za preprosto 

situacijo, v kateri je regresivna rasa invazivno prevzela nadzor nad manj razvito raso. 

 

Ugotovili smo, da je resnični vzrok problema v samem prebivalstvu Zemlje. Vzrok so navidezno 

nemočni ljudje, ki se ne potrudijo vložiti niti najmanjšega truda, da bi izboljšali svoje življenje, in 

se vedno ščitijo z mislijo, da so žrtve nečesa drugega, kar jim "ne dovoli", da bi v svojem življenju 

karkoli naredili. Seveda so žrtve. O tem ni dvoma, toda ..., kaj bodo danes storili v zvezi s tem? 

 

Sami nadzorniki Zemlje, regresivne rase in tajne družbe, vse to ustvarjajo in manifestirajo 

prebivalci Zemlje sami. Če lahko vse to ustvarite in manifestirate, lahko to tudi odstranite. 

 

Nič ni tako majhnega, da ne bi moglo ničesar spremeniti. Zemeljski vrednostni sistemi vam ne 

omogočajo, da bi videli pomembnost in posledice, pozitivne in negativne, majhnih dejanj. Ta 

koncept poznate kot "učinek metulja". Če greste po ulici in vidite majhnega deževnika, ki se valja 

po vročem pločniku in mu grozi gotova smrt, se vam ne zdi veliko dejanje, če ga dvignete in 

položite nazaj na travo na mokrih tleh. Toda za tega črva to pomeni vse. Pomeni življenje. To 

majhno dejanje prinaša pozitivne udarce za tiste, ki ga naredijo, za tiste, ki ga prejmejo in za vse. 

 

Um, psiha, presega vsiljeno materialno 3D. Sam po sebi je izhod. Z napredno duhovno zavestjo 

oseba ali duša pobegne iz Matrice Zemlje, Van Allenovih pasov. Individualno delo je izhod. 

Kolektiv avtomatično sledi individualnemu delu, v masi. Kolektivno delo v senci je primerljivo s 

sociologijo in z njim se začnemo vračati k starim vrlinam vsiljevanja idej in konceptov množicam. 

Ne dvomim, da ste žrtve, saj gre za zapleteno situacijo, podobno začaranemu krogu. Dejstvo pa 

je, da imajo ljudje moč, da sami ustavijo razmere na Zemlji, vendar tega ne storijo, ker si tega ne 

želijo ali ker tega ne vidijo. Ali pa si to želijo, vendar jim je še vedno udobno, saj ohranjajo stvari, 

ki hranijo samo Matrico. To velja tudi za tiste, ki so "prebujeni". 

 

Poiskati morate, kaj lahko danes naredite zase, da bi izboljšali svoje življenje, s tem, kar imate pri 

roki, kar lahko storite. Nič ni nepomembno, vendar je težava vaša. Odstranimo lahko le tisto, kar 

vam ne pripada. To je vaša individualna rast kot izkušnja in z njo. Tako kot na ravni vrste. 

 

Moja ugotovitev o programu prvega stika, ki je bil razširjen na tisoče in tisoče ljudi, je, da niste 

pripravljeni. Duševno ste zelo nazadnjaški in nevarni. Zato kot rasa še NISTE pripravljeni na 

množični ali celo individualni stik. 

 

"Množice moških in žensk v zahodnem svetu se kompulzivno izogibajo pravemu in pristnemu 

psihoanalitičnemu raziskovanju svoje narave, zlasti v zvezi s tako imenovanimi "temnimi" vidiki 

osebnosti ("senčni" jaz). Vendar pa je sistematično nevarno, če se s psiho sploh ne ukvarjamo. 

Zato je potrebna zavezanost, razmah filozofije in gibanja "New Age", skupaj z njegovimi številnimi 

permutacijami. Uporaba njegovih metod, ki so polne trikov in osebnih preobratov za ego, 

večinoma služi zgolj krepitvi tega propadlega ega in njegovih impulzov."  - Michael Tsarion 



"Gigantske katastrofe, ki nam grozijo danes, niso elementarni dogodki fizičnega ali biološkega 

reda, temveč psihični dogodki. V zelo strašljivi meri nam grozijo vojne in revolucije, ki niso nič 

drugega kot psihične epidemije. Vsak trenutek lahko več milijonov ljudi zadene nova norost in 

takrat bomo imeli novo svetovno vojno ali uničujočo revolucijo. Namesto da bi bil sodobni človek 

prepuščen na milost in nemilost divjim zverem, potresom, zemeljskim plazovom in poplavam, ga 

prizadenejo elementarne sile njegove lastne psihe."  - Carl Gustav Jung. 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


